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Zápis z 1. zasedání Studijní a pedagogické komise AS VŠE Praha (SPK) 

ze dne 18. října 2021 

 

 

Přítomni:  Jana Peterková (předsedkyně), Magdaléna Kotrčová, Tomáš Mikulenka   

Přítomni (online):  Gabriela Fliedrová  

Omluveni:  Marta Demyanchuk 

Hosté:  Petr Dvořák, prorektor VŠE pro studijní a pedagogickou činnost 

 

Program: 

1. Zahájení jednání 

2. Návrh na změnu Studijního a zkušebního řádu VŠE v Praze 

3. Plán realizace Strategického záměru VŠE v Praze pro rok 2022 

3. Různé 

4. Závěr 

 

 

1. Zahájení jednání 

1. Jednání dne 18.10.2021 probíhalo společně s Legislativní komisí. Předseda LK zahájil společné 
zasedání obou komisí a přivítal pana prorektora P. Dvořáka a přítomné kolegy i členy, kteří se 
připojili prostřednictvím MS Teams (a jsou dle čl. 6, odst. (3) Jednacího řádu AS VŠE považováni za 
přítomné). Za Studijní a pedagogickou komisi byli přítomni 4 členové a byla tedy usnášení schopná.  

2. Seznámení přítomných členů s předloženými materiály, které byly přikázány k projednání dle čl. 7, 
odst. (6) Jednacího řádu AS VŠE předsednictvem AS VŠE, v aktualizované podobě ze dne 18.10.2021 

 

2. Návrh na změnu Studijního a zkušebního řádu VŠE v Praze 

1. Předseda LK zahájil projednání druhého bodu programu a předal slovo panu prorektoru doc. P. 
Dvořákovi, který materiál zpracoval a jehož prostřednictvím je paní rektorkou prof. H. Machkovou 
předkládán. V průběhu projednávání tohoto bodu dorazil senátor dr. D. Váňa. 

2. Následovala diskuse, v níž vystoupili jak členové Legislativní komise, tak za Studijní a pedagogickou 
komisi T. Mikulenka.  

3. Předsedkyně SPK navrhla usnesení v níže uvedeném znění, a protože nebyly žádné protinávrhy, bylo 
o návrhu hlasováno aklamací, s níže uvedeným výsledkem:  
 
Návrh usnesení:  „Studijní a pedagogická komise AS VŠE nemá výhrady k navrženým změnám 

Studijního a zkušebního řádu VŠE v Praze v podobě, která byla Studijní a 
pedagogické komisi AS VŠE předložena dne 18. 10. 2021.“ 

 
pro-proti-zdržel se:  4-0-0 
 
Závěr:  Usnesení bylo přijato. 
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3.  Plán realizace Strategického záměru VŠE v Praze pro rok 2022 

1. Předsedkyně SPK zahájila jednání o Plánu realizace Strategického záměru VŠE v Praze na rok 2022, 
který členové komise dostali k dispozici a měli možnost jej předem prostudovat.  

2. K dokumentu nebyly vzneseny žádné připomínky, ani doplňující poznámky. 
3. Předsedkyně SPK navrhla usnesení v níže uvedeném znění, a vzhledem k tomu, že nebyly žádné 

protinávrhy, bylo o návrhu hlasováno aklamací, s níže uvedeným výsledkem:  
 
Návrh usnesení:  „Studijní a pedagogická komise AS VŠE nemá výhrady k předloženému Plánu 

realizace Strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze pro rok 
2022 v podobě, která byla Studijní a pedagogické komisi AS VŠE předložena 
k projednání.“ 

 
pro-proti-zdržel se:  4-0-0 
 
Závěr:  Usnesení bylo přijato. 

  

4. Různé 

1. Rámcové projednání termínů zasedání Studijní a pedagogické komise. Členové SPK vyjádřili souhlas 
s termíny pro další zasedání komise vždy v pondělí od 13:00 hod, většinou jeden týden před 
zasedáním AS VŠE. V diskusi byla odsouhlasena i hybridní forma setkání. V případě nutnosti se 
schůze SPK, v podobě zasedání s využitím technických prostředků, bude konat online. 

 

5. Závěr 

1. Komise pověřuje předsedkyni, aby dle článku 7, odst. (7) JŘ AS VŠE bez zbytečného odkladu 
informovala předsednictvo AS VŠE o závěrech tohoto zasedání. 

2. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání komise vyčerpán, předsedkyně zasedání ukončila. 

 

Zapsala: J. Peterková 

 

Schválili: V Praze dne 18. 10. 2021 

 

 

……………………………  …………………………… 

Ing. Jana Peterková, Ph.D.   Bc. Magdaléna Kotrčová 

předsedkyně SPK AS VŠE  členka SPK AS VŠE 

 

 

 

…………………………… 

Tomáš Mikulenka  

člen SPK AS VŠE 
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